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  Protokół Nr XIX/20  

z dnia 3 marca 2020 r. 

 

 z sesji Rady Gminy Dobromierz odbytej w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Dobromierzu, pod przewodnictwem Piotra Ruska – przewodniczącego 

Rady.   

  

Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 16.35 i trwała do godz. 18.10.  

  

W sesji uczestniczyło 13 radnych oraz 8 sołtysów (nieobecni sołtysi: Magdalena Burdzy, 

Justyna Nydza, Krzysztof Mazurkiewicz), wójt Jerzy Ulbin, zastępca wójta Edward 

Krumplewski, sekretarz Monika Borysewicz, skarbnik Barbara Zapała, dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych gminy.  

  

Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2, 3 do protokołu.  

 

Ad.-1/2. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek otworzył obrady XIX sesji Rady Gminy Dobromierz. Na 

podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przywitał radnych, sołtysów i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy. 

Poinformował, że Wójt Gminy zwrócił się z wnioskiem o zmianę porządku obrad XIX sesji 

Rady Gminy Dobromierz poprzez wprowadzenie do punktu 10: 

1) autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 

2020, 

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad? 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu: 13 radnych za, 2 nieobecnych. 

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego, przeciwpożarowego i przeciw- 

powodziowego w Gminie Dobromierz za rok 2019. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Dzierzków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie Dobromierz. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobromierz w roku 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz na rok 2020 wraz 

z autopoprawką. 
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11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2019. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.-3. 

Przewodniczący Rady Piotr Rusek poinformował, że protokół z ostatniej sesji został 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady, nie wniesiono do niego żadnych uwag.  

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu?  

Uwag nie zgłoszono.  

Stwierdził, iż protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad.-4.  

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedłożonego 

sprawozdania z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że 6 lutego w Roztoce odbyło się ważne spotkanie 

dotyczące przebiegu sieci kanalizacji sanitarnej podczas, którego mieszkańcy mogli 

sprawdzić i uzgodnić przebieg przyłącza. Wniosek dotyczący pozwolenia na budowę został 

złożony. Zaznaczył, że punkt 3 realizowany w ramach bieżących działań łączy się z punktem 

17 tj, uzyskano pozwolenie na budowę sieci kanalizacji i zasilania pompowni w Borowie. 

Według zapewnień wykonawcy firmy EKO- WOD prace te mają ruszyć w marcu. 

Poinformował, że pod koniec miesiąca odbędzie się spotkanie dotyczące wyłożenia planu 

sieci kanalizacji sanitarnej w Jugowej. Odniósł się do punktu 14 w ramach bieżących zadań tj. 

wykonawca Centrum Kulturalno- Rekreacyjnego w Szymanowie zgłosił zakończenie robót. 

Poinformował, że budowa obiektu została skończona przed czasem, a gmina będzie się 

przygotowywać do prac odbiorowych. 

 

Ad.-5. 

-kierownik Posterunku Policji Krzysztof Urbanik przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa publicznego w Gminie Dobromierz za rok 2019. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

-zastępca kierownika Urzędu Stanu Cywilnego Wojciech Kubusiak przedstawił informację o 

stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego w Gminie Dobromierz za 

rok 2019.  

Informacja oraz podziękowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

-Gminny Komendant OSP Wojciech Tarka przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego w Gminie Dobromierz oraz odczytał podziękowania za działania 

podejmowanie na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Informacja oraz podziękowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych 

informacji? 

-wójt Jerzy Ulbin oraz przewodniczący Piotr Rusek złożyli podziękowania dla Komendy 

Powiatowej Policji w Świdnicy, policjantów i kierownika Posterunku Policji w Dobromierzu 
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oraz Jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej za zapewnianie mieszkańcom Gminy Dobromierz 

bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego. Wójt Jerzy Ulbin podziękował zastępcy 

kierownika Urzędu Stanu Cywilnego za prowadzenie spraw zapewnienia bezpieczeństwa w 

ramach zarządzania kryzysowego. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwę. 

Salę obrad opuścił kierownik Posterunku Policji Krzysztof Urbanik, zastępca kierownika 

Urzędu Stanu Cywilnego Wojciech Kubusiak oraz Gminny Komendant OSP Wojciech Tarka. 

 

Ad.-6. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XIX/114/20 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych głosowało: 13 – 

radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-7. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dzierzków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 

Dzierzków w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XIX/115/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Dzierzków głosowało: 13 

– radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.-8. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 

355/5 w obrębie Dobromierz. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

Pytań nie zgłoszono.   

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek nr 355/1 i 355/5 w obrębie Dobromierz w głosowaniu: 5 radnych za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XIX/116/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 355/1 i 355/5 w 

obrębie Dobromierz głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-9. 

-zastępca wójta Edward Krumplewski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Dobromierz w roku 2020. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały?  

-radny Marek Jaworski zapytał, co należy zrobić gdy na drodze leży nieżywy pies? 

-zastępca wójta Edward Krumplewski poinformował, że takie zdarzenie należy zgłosić do 

Urzędu Gminy Dobromierz. 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że kwestia związana z martwą zwierzyną jest 

uporządkowana. Sytuację taką należy zgłosić do Urzędu lub na policję. Gmina Dobromierz 

ma podpisaną umowę z lekarzem weterynarii, który dostępny jest całodobowo. Gmina ponosi 

koszty z tym związane, ale sprawa zabierania nieżywej zwierzyny i jej utylizacja jest 

uporządkowana.  

 

-przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Otylia Sieczka 

poinformowała, że kierowana przez nią komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobromierz w roku 2020 w głosowaniu: 5 radnych 

za. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr XIX/117/20 uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Dobromierz w roku 2020 głosowało: 13 – radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-10. 

-wójt Jerzy Ulbin omówił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Dobromierz na rok 2020.  



5 
 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Dobromierz na rok 2020 wraz z autopoprawką. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.    

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

-radny Marek Jaworski zapytał, co kryje się pod przebudową części ul. Lipowej w Roztoce? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że chodzi o poszerzenie pasa drogi przy końcu ul. Lipowej 

przed Dzierzkowem. Dany odcinek drogi jest wąski. Gmina wystąpiła o pozwolenie na 

wycinkę 12 drzew. Poszerzenie ok. 100 m pasa drogi będzie stanowić koszt ok. 40 tys. zł.  

-radny Marek Jaworski zwrócił uwagę, że na danym odcinku rosną lipy oraz dęby. Zapytał, 

czy gmina Dobromierz otrzyma pozwolenie na wycinkę tych drzew? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że po złożonym wniosku o uzyskanie pozwolenia na 

wycinkę drzew zwrócono się do gminy o  przedstawienie projektu przebudowy danego 

odcinka drogi.  Zadanie po uzyskaniu pozwolenia zostałoby wykonane dopiero po wykonaniu 

budowy i przejściu sieci kanalizacji sanitarnej.  

 

-przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Gminy Andrzej Babiarz poinformował, że 

kierowana przez niego komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Dobromierz na rok 2020 wraz z autopoprawką głosowaniu: 3 radnych za, 2 

nieobecnych.  

 

Za podjęciem Uchwały Nr XIX/118/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dobromierz 

na rok 2020 wraz z autopoprawką, głosowało: 13– radnych za, 2 nieobecnych. 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.-11. 

-skarbnik Barbara Zapała omówiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za rok 2019. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

-przewodniczący Rady Piotr Rusek zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego 

sprawozdania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.-12. 

-radny Mariusz Bajek w imieniu mieszkańców wsi Borów zwrócił się z prośbą o podsypanie 

kruszywem niecki, która znajduje się obok przystanku autobusowego w Borowie, ponieważ 

jest ona zalana wodą. 

 

Ad.-13. 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że podczas poprzedniej sesji sołtys Dobromierza Jerzy 

Werczyński zadał pytanie, na które została udzielona pisemna odpowiedź. Zaznaczył, że 

działki o których była mowa należą do gminy i ona jest ich właścicielem. Część działki 152/2 

jest użytkowana przez m.in. przez właściciela działki 133/8, a działka 133/8 to droga i 

chodnik gminy. Areał, który użytkuje gmina jest większy od areału użytkowanego przez 

prywatnego właściciela. Druga część działki 152/2 również jest użytkowana przez 

prywatnego właściciela, który jest właścicielem działki 138/3 w centrum Dobromierza za Pl. 

Wolności 13 i 15. Przez podaną działkę mieszkańcy wskazanych numerów posesji dojeżdżają 

do swoich zabudowań. Stan ten istnienie od dawna. Natomiast w sprawie działki 148/57 
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zaznaczył, że nie zostało znalezione i wyjaśnienie co stało się z daną działką, można się 

domyślać, że została przekształcona na dojazd do działki sąsiedniej działki. Podkreślił, że 

trudno ustalić kto obecnie użytkuje daną działkę. Poinformował, że gmina rozpoczyna pracę 

nad strategią rozwoju gminy Dobromierz na lata 2021-2027. Zwrócił uwagę, że w tym celu 

chciałby powołać zespół do prac związanych ze strategią. Zwrócił się z prośbą do radnych i 

sołtysów o zgłaszanie się do prac w zespole. Poinformował także, że do Urzędu Gminy 

Dobromierz wpłynęło zaproszenie do uczestnictwa w konsultacjach dotyczących budowy 

drogi nr A4 i S5. Zaznaczył, że przez teren gminy Dobromierz mogą przebiegać obydwie 

drogi. Zaprosił mieszkańców do udziału w konsultacjach.  

-przewodniczący rady Piotr Rusek zapytał, czy droga nr A4 i S5 są nałożone na siebie? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że od węzła we wsi Szymanów drogi te się rozłączą. 

-sołtys wsi Szymanów Elwira  Kirklo- Rusek zapytała, czy na konsultacjach mają być obecni 

właściciele prywatnych nieruchomości? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że na tym etapie nie jest wiadomo kogo dana sprawa może 

dotyczyć. 

-sołtys wsi Dobromierz Jerzy Werczyński zapytał, czy projekt drogi S5 to jedyny projekt jaki 

otrzymała gmina? 

-wójt Jerzy Ulbin poinformował, że gmina otrzymała informację na dany temat. Wszystkie 

plany i projekty są dostępne na stornie internetowej Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad.  

-radny Marek Jaworski zaznaczył, że rozpoczyna się wiosna i dobrze byłoby dokonać 

sprawdzenia pod względem bezpieczeństwa placów zabaw na terenie gminy Dobromierz. 

Zwrócił uwagę, że po zimie postawy dziury w drogach, a na poboczach leżą przewrócone 

znaki drogowe.   

 

Ad.-14. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady ogłosił zamknięcie 

obrad XIX sesji Rady Gminy Dobromierz.  

 

 

         Przewodniczący Rady 

             (-) Piotr Rusek 

 

 

 

 

 

 

Protokolant: Katarzyna Żur 

Obsługa prawna: radca prawny Mariusz Starke 

 

 


